

AVERTISSEMENT

Point de Bascule n'endosse pas le contenu de ce document. Il est archivé sur ce site uniquement à des fins de référence.

WARNING

Point de Bascule does not endorse the content of this document. It is archived on this website strictly for reference purposes.

Human Concern International (HCI) asks its supporters to financially support Muslim Community of Quebec (MCQ)

Date: May 30, 2012

Message published on Twitter by HCI eighteen days after MCQ organized a [fundraising event](#) for its lawsuit against Djemila Benhabib.

According to HCI, MCQ needs money to help pay the schooling fees of Muslim children. No mention of the lawsuit in both HCI's documents.



<http://twitter.com/HumanConcernHCI/status/207931076453212162>

Two hyperlinks on the Twitter message lead to two different websites.



Human Concern International



HCI is requesting you to support MCQ, the first Muslim School in the province of Quebec. It has been in existence for 27 years and have always made a point to teach Arabic and Islamic education to the students so they can learn and maintain their culture in Canada.

Please Support the School

The school is currently experiencing financial challenges since many of the families are not able to pay the tuition.

Please help MCQ in this difficult time and provide the children with a chance to acquire the Islamic education they need and deserve.

HCI vous demande de soutien MCQ, la première école musulmane dans la province de Québec. Il a été en existence depuis 27 ans et ont toujours fait un point d'enseigner l'arabe et l'éducation islamique aux étudiants pour qu'ils puissent apprendre et maintenir leur culture au Canada.

L'école est actuellement des défis financiers étant donné que de nombreuses familles ne sont pas en mesure de payer les frais de scolarité.

Veuillez aider MCQ en ces temps difficiles et offrir aux enfants une chance d'acquérir l'éducation islamique dont ils ont besoin et qu'ils méritent.

5 ways you can donate. Here's how:

- 1) You can donate online:
<http://www.humanconcern.org/mcq-appeal.php>
- 2) By mail (write cheque to the order of: Human Concern International)
 - Ottawa Office:
P.O.Box 3984 Station C,
Ottawa, Ontario, K1Y 4P2
 - HCI - Montreal Office:
3600 av. Barolay, Suite 325,
Montréal, QC, H3S 1K5
 - HCI Toronto Office:
7150 Edwards Blvd.
Mississauga, ON, L5S 1Z1
- 3) By Telephone:
1-800-587-6424
613-742-5948
514-668-1550
905-564-1810
- 4) By Email:
info@humanconcern.org,
montreal@humanconcern.org
hcigta@humanconcern.org
- 5) By Fax:
Fax: 1-613-742-7733



<http://www.humanconcern.org/mcq-appeal.php>



Please Help MCQ



HCI is requesting you to support MCQ, the first Muslim School in the province of Quebec. It has been in existence for 27 years and have always made a point to teach Arabic and Islamic education to the students so they can learn and maintain their culture in Canada.

The school is currently experiencing financial challenges since many of the families are not able to pay the tuition.

Please help MCQ in this difficult time and provide the children with a chance to acquire the Islamic education they need and deserve.

HCI vous demande de soutien MCQ, la premi re  cole musulmane dans la province de Qu bec. Il a  t  en existence depuis 27 ans et ont toujours fait un point d'enseigner l'arabe et l' ducation islamique aux  tudiants pour qu'ils puissent apprendre et maintenir leur culture au Canada. L' cole est actuellement des d fis financiers  tant donn  que de nombreuses familles ne sont pas en mesure de payer les frais de scolarit . Veuillez aider MCQ en ces temps difficiles et offrir aux enfants une chance d'acqu rir l' ducation islamique dont ils ont besoin et qu'ils m ritent.

Veuillez donner g n reusement.
Please Donate generously.

Please donate ... MCQ Appeal

Amount: \$

By E-mail: info@humanconcern.org
By Tel: 1-800-5876-HCI / 613-742-5948
By Mail: P.O. Box 3984, Stn. C, Ottawa, ON K1Y 4P2
By Fax: 613-742-7733

<http://www.humanconcern.org/mcq-appeal.php>